
Autobusová čekárna 

 
Na podzim roku 2021 je plánovaná rekonstrukce autobusové čekárny. O této 

opravě se vede v zastupitelstvu diskuze již více než čtyři roky, ale bylo potřeba 

realizovat jiné projekty, které nesnesly odklad, anebo měli větší priority (např. 

kanalizace, škola atd.) Vzhled autobusové čekárny zůstane zachován. V první 

fázi stávající čekárnu doplní sedlová střecha s arkýřem, do kterého bychom 

chtěli umístit hodiny.  Po provedení střechy následně dostane kompletně nový 

kabát i zbytek čekárny. 

 

                                                                                   František Bouček – starosta obce 

 


